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Харківська область 

Чугуївський  район  

Слобожанська селищна рада 

ПРОТОКОЛ № 27 

  ХХVІІ сесія VІІІ скликання 

 

21 жовтня  2022 року                                                   Місце проведення – 

                                                                           мала зала Слобожанського  

                                                                              селищного Палацу культури 

                                                                                  Початок роботи о 10.00 годині          

Всього депутатів – 26 

Присутні на сесії –  17 

Запрошені: Заступник селищного голови Тимченко О.В., начальник  фінансового 

управління Слобожанської селищної ради Бардакова Н.В., начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності Водолажська О.І., начальник відділу освіти 

Слобожанської селищної ради Руденко К.С.,  начальник відділу з земельних та 

екологічних питань селищної ради  Діденко О.І., начальник відділу з питань 

правової роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради Рєпнікова 

О.В., виконуючий обов’язки директора Зміївської ТЕС ПАТ «Центренерго» 

Костюков О.І., Осовська В.Ю., Осовський К.В., представники колективу 

Слобожанського комунального закладу дошкільної освіти (ясла – садок) №3. 

 

Головуючий на сесії – Діхтяр Д.М., Слобожанський селищний голова 

 

ВИСТУПИЛИ: Стародубцева Т.О., Миндар С.І., Коробка В.П., та інші депутати 

селищної ради, які звернулися до селищного голови та присутніх депутатів з 

пропозицією не проводити засідання депутатських комісій, а приступити одразу 

до сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, пропозиції щодо 

даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Не проводити засідання депутатських комісій, а приступити 

одразу до сесії у зв’язку із ситуацією що склалася в Україні. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який розповів присутнім про 

ситуацію на території територіальної громади та ознайомив з роботами, які були 

виконані та продовжуються виконуватися на території ради. 
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ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який наголосив, що на даному 

засіданні присутній виконуючий обов’язки директора Зміївської ТЕС ПАТ 

«Центренерго» Костюков О.І. та запропонував надати йому слово. 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування дане питання 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Надати слово виконуючому обов’язки директора Зміївської ТЕС 

ПАТ «Центренерго» Костюкову О.І. 

 

ВИСТУПИЛИ: Костюков О.І., виконуючий обов’язки директора Зміївської 

ТЕС ПАТ «Центренерго», який розповів про ситуацію, що склалася на території 

Зміївської ТЕС та наголосив, що на даний час ведуться роботи щодо відновлення 

блоків, які подають тепло для будинків смт. Слобожанське. 

Стародубцева Т.О., яка запитала: в який термін в смт. Слобожанське може 

з’явитися тепло в оселях? 

 Костюков О.І., виконуючий обов’язки директора Зміївської ТЕС ПАТ 

«Центренерго», який зазначив, що дуже сподівається, що відновлювальні роботи 

блоків закінчяться в найкоротший термін і тепло поступить до осель мешканців 

селища. Та наголосив, що дуже сподівається, що обстрілів ТЕС більше не буде. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запропонував обрати лічильну 

комісію ХХVІІ сесії селищної ради VІІI скликання у складі 3 осіб: 

1. Валерій АФАНАСЕНКО 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Тетяна СТАРОДУБЦЕВА 

Які є пропозиції щодо даних кандидатур? 

Та поставив дані кандидатури на голосування. 

Голосували: 

«за» - 17,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0, 

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати запропоновану лічильну комісію у складі 3 осіб. 

 

ВИСТУПИВ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який звернувся до лічильної 

комісії з проханням враховувати його голос при голосуванні. 

 

ВИСТУПИЛИ:  Діхтяр Д.М., селищний голова, який наголосив, що для ведення 

протоколу  ХХVІІ сесії селищної ради VІІI скликання необхідно обрати 

секретаря засідання.  
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Дзюба В.В., яка запропонувала обрати секретарем засідання ХХVІІ сесії 

селищної ради VІІI скликання для ведення протоколу сесії Куценко Г.О. 

Діхтяр Д.М., селищний голова: Ставлю на голосування  дану пропозицію 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Секретарем засідання ХХVІІ сесії селищної ради VІІI скликання 

для ведення протоколу сесії обрати Куценко Галину Олександрівну. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який доповів, що на порядку 

денному ХХVІІ сесії селищної ради VІІI скликання такі питання: 

1. Про затвердження звіту «Про виконання селищного бюджету за 9 місяців 

2022 року» 
2. Про внесення змін до рішення ХХІ сесії VIІI скликання Слобожанської 

селищної ради від 23 грудня 2021 року №987-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022 рік». 
3. Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми соціального 

захисту населення Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки. 

4. Про внесення змін до заходів на 2022 рік до Програми розвитку охорони 

здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки. 

5. Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми культурно – 

мистецьких заходів Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки. 

6. Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми розвитку і 

реформування житлово-комунального господарства Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки. 

7. Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки. 

8. Про надання згоди на організацію співробітництва територіальних громад 

Слобожанської селищної ради та Зміївської міської ради. 

9. Про передачу комунального майна КП «Комунальник». 

10. Про поновлення Осовської В.Ю. на посаді керівника (директора) 

Слобожанського комунального закладу дошкільної освіти (ясла – садок) 

№3 Слобожанської селищної ради Чугуївської району Харківської області. 

11. Про дострокове розірвання строкового трудового договору (Контракту) з 

директором Слобожанського комунального закладу дошкільної освіти 

(ясла – садок) №3 Слобожанської селищної ради Чугуївської району 

Харківської області Кліментьєвою О.О. 

12. Про надання згоди на прийняття ноутбуків із спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської області у комунальну 

власність Слобожанської територіальної громади. 

13. Про відмову у затвердженні землевпорядної документації щодо передачі 

земельних ділянок у власність. 
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Шановні присутні! 

Які є питання, пропозиції щодо затвердження  порядку денного? 

Ставлю на голосування рішення «Про затвердження порядку денного ХХVІІ 

сесії Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому. 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження порядку денного ХХVІІ сесії 

Слобожанської селищної ради VІІI скликання» в цілому (рішення додається). 

 

Переходимо до розгляду питань порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про затвердження звіту «Про виконання селищного бюджету за 9 місяців 2022 

року» 

ДОПОВІДАЄ: Бардакова Н.В., начальник  фінансового управління 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Миндар С.І.., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про затвердження звіту «Про виконання селищного 

бюджету за 9 місяців 2022 року» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до рішення ХХІ сесії VIІI скликання Слобожанської 

селищної ради від 23 грудня 2021 року №987-VIІI «Про бюджет Слобожанської 

селищної територіальної громади на 2022 рік» 

ДОПОВІДАЄ: Бардакова Н.В., начальник  фінансового управління 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  
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«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до рішення ХХІ сесії VIІI скликання 

Слобожанської селищної ради від 23 грудня 2021 року №987-VIІI «Про бюджет 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2022 рік» прийняти  в 

цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми 

соціального захисту населення Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 

роки» прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до заходів на 2022 рік до Програми розвитку охорони 

здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала 

пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Стародубцева Т.О., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до заходів на 2022 рік до Програми 

розвитку охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 -

2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми культурно – мистецьких 

заходів Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 роки». 
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ДОПОВІДАЄ: Тимченко О.В., заступник селищного голови, яка надала 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів на 2022 рік до Програми 

культурно – мистецьких заходів Слобожанської селищної ради на 2021 -2025 

роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми розвитку і 

реформування житлово-комунального господарства Слобожанської селищної 

ради на 2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Шпак Г.А., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми 

розвитку і реформування житлово-комунального господарства Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми енергозбереження та 

благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 

2021-2025 роки». 

ДОПОВІДАЄ: Юношев В.О., начальник відділу ЖКГ, благоустрою, транспорту, 

містобудування та архітектури, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Дзюба В.В., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 
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Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про внесення змін до Заходів  на 2022 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської 

селищної ради на 2021-2025 роки» прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про надання згоди на організацію співробітництва територіальних громад 

Слобожанської селищної ради та Зміївської міської ради» 

ДОПОВІДАЄ: Рєпнікова О.В., начальник відділу з питань правової роботи, 

запобігання та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Юношев В.О., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на організацію співробітництва 

територіальних громад Слобожанської селищної ради та Зміївської міської ради» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про передачу комунального майна КП «Комунальник». 

ДОПОВІДАЄ: Водолажська О.І., начальник відділу бухгалтерського обліку та 

звітності, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про передачу комунального майна КП «Комунальник» 

прийняти  в цілому (рішення додається). 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  



 

 

9 

«Про поновлення Осовської В.Ю. на посаді керівника (директора) 

Слобожанського комунального закладу дошкільної освіти (ясла – садок) №3 

Слобожанської селищної ради Чугуївської району Харківської області». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Осовський К.В.,- я представник Осовської В.Ю. Вона пішла у відпустку по 

догляду за дитиною (онукою), при виході з відпустки порушились її права. Тому 

вона і пішла до суду. 

Рєпнікова О.В., начальник відділу з питань правової роботи, запобігання та 

виявлення корупції селищної ради, яка ознайомила присутніх із рішенням суду 

та дала пояснення стосовно даного питання. При цьому наголосила, що Осовську 

В.Ю. приймав на роботу та видавав наказ про надання їй відпустки по догляду за 

дитиною відділ освіти Зміївської РДА. На звернення селищної ради є лист 

насальника відділу освіти Зміївської РДА про те, що документи Осовської В.Ю. 

на даний час знаходяться у ліквідаційній комісії Зміївської РДА, а саме: трудова 

книжка. Отже, на даний час, не зрозуміло як виконати рішення суду, виконавчий 

комітет селищної ради звернувся до суду за роз’ясненнями і 17.10.2022 р. суд 

відмовив у відкритті провадження за нашою заявою. Наразі триває апеляційний 

розгляд справи, виконком звернувся до апеляційного суду. 

Гордієнко С.О.,  представник колективу Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла – садок) №3,яка зачитала звернення до депутатів 

селищної ради від колективу. 

Миндар С.І.,- є рішення суду, ми повинні його виконувати, а саме: поновити 

Осовську В.Ю. на посаді. Зрозуміло що Вона довго працювати та цій посаді не 

буде, у зв’язку з тим що колектив проти неї, звільниться та ми тоді повернемо на 

посаду нинішнього керівника. 

Десятник Р.М., який наголосив що це недороботка  посадових осіб, як можна 

було загубити особу, виходить що людину відпустили у відпустки по догляду за 

дитиною, а повернутися їй на працю нікуди. 

Стародубцева Т.О., у нового керівника при організації нової установи було 

багато роботи: зробити печатки, оформити купу документів. А Осовська В.Ю. на 

той час вирішує що їй краще піти у відпустки по догляду за дитиною, а коли вся 

робота по організації  установи була виконана, вона вирішила вийти на роботу 

до цієї установи, не зважаючи на те що це вже інша установа. 

Білевіч О.В., я, як депутат, був присутній на тій сесії коли Осовській В.Ю. 

відмовило в укладанні контракту на посаду директора і тоді виступало багато 

членів колективу дитячого садка, які висловлювалися проти неї. Як може особа 

працювати, коли проти неї практично весь колектив. Я вважаю, що думка 

колективу  має вагоме значення у прийнятті рішення. 

Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого ще є питання, пропозиції 

щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 
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Голосували:  

«за» - 4 (Десятник Р.М., Ледовський В.П., Миндар С.І., Різван В.П.),  

«проти» - 5 (Афанасенко В.П., Білевіч О.В., Стародубцева Т.О., Шпак Г.М., 

                     Яговкін В.Б.),  

«утрималися» - 9 (Діхтяр Д.М., Біла Ю.О., Дзюба В.В., Коробка В.П.,  

                               Кухлєєв О.В., Куценко Г.О., Лисак І.І., Штефан В.О., 

                               Юношев В.О.), 

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про поновлення Осовської В.Ю. на посаді керівника 

(директора) Слобожанського комунального закладу дошкільної освіти (ясла – 

садок) №3 Слобожанської селищної ради Чугуївської району Харківської 

області» не прийняте. 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про дострокове розірвання строкового трудового договору (Контракту) з 

директором Слобожанського комунального закладу дошкільної освіти (ясла – 

садок) №3 Слобожанської селищної ради Чугуївської району Харківської області 

Кліментьєвою О.О.». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 1 (Миндар С.І.),  

«проти» - 15 (Діхтяр Д.М., Афанасенко В.П., Біла Ю.О., Білевіч О.В., Дзюба В.В., 

                       Коробка В.П., Кухлєєв О.В., Куценко Г.О., Ледовський В.П., 

                      Лисак І.І.,Стародубцева Т.О., Шпак Г.А., Штефан В.О.,  

                      Юношев В.О., Яговкін В.Б.), 

«утрималися» - 2 (Десятник Р.М., Різван В.П.),  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про дострокове розірвання строкового трудового 

договору (Контракту) з директором Слобожанського комунального закладу 

дошкільної освіти (ясла – садок) №3 Слобожанської селищної ради Чугуївської 

району Харківської області Кліментьєвою О.О.» не прийняте 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про надання згоди на прийняття ноутбуків із спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Харківської області у комунальну власність 

Слобожанської територіальної громади». 

ДОПОВІДАЄ: Руденко К.С., начальник відділу освіти Слобожанської селищної 

ради, який надав пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 
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Коробка В.П., яка запропонувала поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0, 

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про надання згоди на прийняття ноутбуків із спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Харківської області у 

комунальну власність Слобожанської територіальної громади» прийняти  в 

цілому (рішення додається) 

 

СЛУХАЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова  

«Про відмову у затвердженні землевпорядної документації щодо передачі 

земельних ділянок у власність». 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних 

питань селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Діхтяр Д.М., селищний голова, який запитав: У кого є питання, 

пропозиції щодо даного питання? 

Афанасенко В.П., який запропонував поставити дане питання  на голосування.  

Діхтяр Д.М., селищний голова: ставлю на голосування проект рішення в цілому 

Голосували:  

«за» - 18,  

«проти» - 0,  

«утрималися» - 0  

«не голосував» - 0 

ВИРІШИЛИ: Рішення «Про відмову у затвердженні землевпорядної 

документації щодо передачі земельних ділянок у власність» прийняти  в цілому 

(рішення додається). 
 

 

Шановні депутати! 

Порядок денний сесії вичерпано. 

У кого є пропозиції, доповнення, зауваження до ведення сесії? 

ХХVІІ сесія селищної ради VІІІ скликання оголошується закритою. 

Дякую за участь в роботі. 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 
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СПИСОК 

депутатів присутніх на ХХVІІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

21 жовтня 2022 року 

 

1. Афанасенко Валерій Павлович 

2. Біла Юлія Олександрівна  

3. Білевіч Олександр Віцентійович  

4. Десятник Роман Миколайович 

5. Дзюба Вікторія Володимирівна 

6. Коробка Валентина Петрівна 

7. Кухлєєв Олександр Вікторович 

8. Куценко Галина Олександрівна 

9. Ледовський Віктор Петрович 

10. Лисак Інна Іванівна 

11. Миндар Степан Іванович 

12. Різван Володимир Петрович 

13. Стародубцева Тетяна Олександрівна 

14. Шпак Геннадій Анатолійович 

15. Штефан Віталій Олексійович  

16. Юношев Володимир Олександрович 

17. Яговкін Володимир Борисович 

 

 

 

СПИСОК 

депутатів відсутніх на ХХVІІ сесії Слобожанської селищної ради VІІІ скликання   

21 жовтня 2022 року 

 

1. Буряк Наталія Іванівна 

2. Євченко Євген Станіславович 

3. Маковецька Ірина Костянтинівна 

4. Полька Олександр Миколайович 

5. Пономаренко Олег Анатолійович 

6. Рильцев В’ячеслав  Павлович  

7. Стебло Валерія Миколаївна 

8. Строгий Денис Олександрович  

9. Томашевська Людмила Борисівна 

 

 

 

 

Слобожанський 

селищний голова                                                                         Дмитро ДІХТЯР 

 

Секретар                                                                                       Галина КУЦЕНКО 


